
Edelachtbare Dames en Heren, 
De stichting bewonersbelangen Monnickendam buiten de vesting i.o., heeft met de heer 
Kaars een gesprek gehad waarbij wij schriftelijk een aantal vragen hebben gesteld.  
Te uwer informatie zend ik u de vragen met de antwoorden als bijlage. Ook hebben wij onze 
reactie aan de heer Kaars bijgesloten. 
 
Wij voelen ons op deze manier niet serieus genomen. De grootte en omvang van het 
gebouw op het Marijkeveld wordt gebagatelliseerd en zodra er over een alternatief 
gesproken wordt, gaan de hakken in het zand en komen er zonder enige onderbouwing een 
aantal bezwaren op tafel die met enige goede wil prima zijn op te lossen. 
 
Het verbaast ons dat geld kennelijk geen rol speelt en dat de sportverenigingen in de kou 
blijven staan, ondanks het beleidsvoornemen om de herinrichting van het sportpark ter hand 
te nemen. Voor het bedrag dat u wilt uittrekken voor een gebouw op het Marijkeveld kan én 
de sporthal én de herinrichting van het sportpark ter hand worden genomen. Van belang is 
dat de sporthal op het voor velden niet bruikbare deel wordt geplaatst, waardoor de huidige 
parkeerplaatsen bij de herinrichting betrokken kunnen worden. 
 
Ik verzoek u dringend een onafhankelijk onderzoek te laten doen naar de locatie op het 
sportpark. Dat bent u onzes inziens, uit zorgvuldigheid naar de bewoners van de Gemeente 
Waterland, verplicht. 
 
Wij hebben de Heer Kaars en Mevrouw van Dijk uitgenodigd om samen de locaties ter 
plekke te bekijken, natuurlijk bent u ook van harte welkom om op deze manier een goed 
beeld te krijgen van de impact van de bouw op beide locaties. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Namens de Stichting Bewonersbelangen buiten de vesting i.o. 
 


